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Protokół 

z obrad LI sesji Rady Miasta Sulejówek 

w Urzędzie Miasta Sulejówek 

u l .  D w o r c o w a  5 5  

z dnia 22 lutego 2018  r. 

Ad. 1   

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.    

  

Obrady LI sesji Rady Miasta Sulejówek VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 18.05. 

Przewodniczący Rady Miasta – Daniel Dąbrowski stwierdzając jednocześnie quorum, 

uprawniające radę do podejmowania uchwał. W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się” wyznaczyła na protokolanta Agnieszkę Wyrostkiewicz.  Obecnych   15   radnych.  

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

3. Zapytania Mieszkaoców. 

4. Informacje Radnych  Powiatowych. 

 

CZĘŚD UCHWAŁODAWCZA 

5.   Projekt uchwały w  sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania do opłat za 

kształcenie i doskonalenie nauczycieli w 2018 roku, (druk nr  422). 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Skwer Żołnierzy Wyklętych terenowi 

położonemu   w Sulejówku u zbiegu Alei Piłsudskiego i ul. Idzikowskiego,  (druk nr 423). 

7. Projekt uchwały w sprawie zniesienia zakazów wznoszenia jakichkolwiek obiektów 

budowlanych oraz prowadzenia prac ziemnych w promieniu 15 m od pni drzew dla 

istniejących pomników przyrody – dwóch dębów szypułkowych  o nr 31 z rejestru 

gminnego, zlokalizowanych na działce ewidencyjnej nr 16 obręb 54, położonej 

w Sulejówku przy ul. Mariaoskiej,  (druk nr 424). 

8.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulejówek 

na lata 2018-2030, (druk nr 425). 
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9.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Sulejówek na rok 2018, 

(druk nr  426). 

 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

10.  Przyjęcie protokołu  z  XLVI  sesji Rady Miasta Sulejówek. 

11.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy L i LI  sesją Rady Miasta, 

12.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

13.  Wolne wnioski, oświadczenia i informacje różne. 

14.  Zamknięcie obrad  LI  sesji. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 10.  

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pkt 11. Projekt uchwały 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Radny T. Małkiewicz rozumiem, że czasami są wrzucane w ten sposób pilne projekty uchwał, 

ale chyba z projektem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi powinni zapoznad się radni i komisje. 

Radni powinni wczytad się, zastanowid i wiedzied nad czym głosują, a ja nie wiem nad czym 

będę głosował i moi mieszkaocy mogą zapytad dlaczego tak głosowałem. Pierwszy chyba raz 

tak poważna uchwała jest procedowana w tym trybie. Uchwała dotycząca kredytu jest krótka 

i wiemy o co chodzi, to jest jasne, przynajmniej dla mnie. Ta druga uchwała wymaga 

szczegółowego omówienia. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski też nie wyobrażam sobie abyśmy głosowali nad czymś 

czego nie znamy, odczytuję propozycję burmistrza w ten sposób, że mamy projekt, który 

zostanie bardzo szczegółowo omówiony, można będzie zrobid ewentualnie przerwę 

w obradach, jeżeli będzie taka potrzeba, aby coś doczytad. Mam takie oczekiwanie, aby ten 

projekt został szczegółowo omówiony. Nie wyobrażam sobie abyśmy głosowali nad czymś, 

gdy nie znamy treści czy intencji projektu. 

 

Radny T. Małkiewicz czy mógłby pan burmistrz powiedzied z czego wynika pilnośd, że w tym 

tempie ma byd procedowana  ta uchwała? 

 

Burmistrz A. Śliwa merytoryczna komisja – Komisja Środowiska i Zagospodarowania 

Przestrzennego opiniowała ten projekt uchwały na posiedzeniu w tym tygodniu, uchwała 

wprowadza bardzo niewielkie i logiczne zmiany. Chodzi o to, abyśmy jak najszybciej 
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uruchomili przetarg na odbiór odpadów,  co prawda firma będzie odbierała odpady do kooca 

roku, ale chcemy mied pewnośd, że postępowanie zostanie przeprowadzone w spokoju. 

Jeżeli nie podejmiemy tej uchwały, to albo ogłosimy przetarg o miesiąc później, albo  

zwołamy sesję na wniosek. 

 

Radny T. Małkiewicz  byłem dzisiaj w urzędzie i zaglądałem do skrytki, można to było 

wcześniej radnym przekazad skoro dostała to komisja. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski jeżeli to miałoby zaważyd na cenie czy postępowaniu 

przetargowym, to uważam, że ten projekt powinniśmy do porządku obrad włączyd. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się”  rozszerzyła  porządek  obrad o pkt 10. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. Obecnych 15 radnych. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się” rozszerzyła  porządek  obrad o pkt 11. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Obecnych 

15 radnych. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się”  przyjęła  rozszerzony  porządek  obrad.   

Porządek obrad po zmianach: 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

3. Zapytania Mieszkaoców. 

4. Informacje Radnych  Powiatowych. 

 

CZĘŚD UCHWAŁODAWCZA 

5. Projekt uchwały w  sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania do opłat 

za kształcenie i doskonalenie nauczycieli w 2018 roku., (druk nr  422). 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Skwer Żołnierzy  Wyklętych terenowi 

położonemu  w Sulejówku u zbiegu Alei Piłsudskiego i ul. Idzikowskiego.,  (druk nr 423). 



4 | S t r o n a  
 

7. Projekt uchwały w sprawie zniesienia zakazów wznoszenia jakichkolwiek obiektów 

budowlanych oraz prowadzenia prac ziemnych w promieniu 15 m od pni drzew dla 

istniejących pomników przyrody – dwóch dębów szypułkowych  o nr 31   z rejestru 

gminnego, zlokalizowanych na działce ewidencyjnej nr 16 obręb 54, położonej 

w Sulejówku przy ul. Mariaoskiej.,  (druk nr 424). 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulejówek 

na lata 2018-2030., (druk nr 425). 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Sulejówek na rok 2018., 

(druk nr  426). 

10. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

11. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

12. Przyjęcie protokołu  z  XLVI  sesji Rady Miasta Sulejówek. 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy L i LI  sesją Rady Miasta, 

14.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

15. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje różne. 

16. Zamknięcie obrad  LI  sesji. 

 

Ad. 3  

Zapytania Mieszkaoców. 

 

Pan                            w imieniu Rozbieganego Sulejówka zaprosił wszystkich: radnych, 

mieszkaoców, pracowników urzędu, forumowiczów z Sulejówka do wzięcia czynnego udziału 

w Biegu  o Złotą Podkowę Kasztanki Marszałka, jest to bieg na dystansie 3 km organizowany 

przez UKS Herkules i Rozbiegany Sulejówek. Będzie to okazja do porozmawiania 

z mieszkaocami, proponujemy rywalizację, może radni i urzędnicy wystawią swoje drużyny.  

Czas drużyny liczymy od ostatniego uczestnika na mecie. Serdecznie zapraszam. Apeluję 

o kulturalne i  merytoryczne dyskusje na sesji bez przepychanek słownych. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski gdzie możemy się zgłaszad i zapisywad? 

 

Pan                      najłatwiej przez stronę internetową rozbieganysulejówek.pl i facebook. Bieg 

odbędzie się 3 marca 2018 r. o godz. 11. W tym roku z uwagi na zablokowane Glinianki, bieg 

przełajowy pod patronatem Burmistrza  odbędzie się za  Błoniami w stronę Babilonów - 

skrzyżowanie ul. Bolesława Prusa w Wesołej i ul. Świętojaoskiej w Sulejówku.  Młodzież 

również zapraszamy, będą dwie kategorie wiekowe dla młodzieży.  

Radny J. Zielioski ile osób mogą liczyd zespoły? 
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Pan                       bieg powstał spontanicznie, na razie nie ma regulaminu. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski udział jest sprawą kluczową, a wyniki drugorzędną. 

Dziękujemy za zaproszenie. 

 

Pan                         zobowiązałem się podczas wieczornej rozmowy z burmistrzem Halinowa, 

ponieważ jedna z mieszkanek pochwaliła się, że Halinów będzie budował żłobek z programu 

Maluch 500+ więc zaproponowałem, aby zlokalizowad go w pobliżu granic Sulejówka, bo 

rodzice będą mieli bliżej do SKM, jak zawiozą dzieci. Burmistrz Halinowa powiedział, że 

chciałby aby SKM-ka w przyszłości dojeżdżała do Halinowa i że ma świadomośd tego, że 

mieszkaocy Halinowa korzystają z SKM-ki, a mieszkaocy Sulejówka z autobusu 704. Apeluje, 

aby wrócid do rozmów z Halinowem w tej sprawie i nawiązad dialog. Burmistrz Ciszkowski 

zadeklarował, że jest otwarty na rozmowy i zaprasza na kawę. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski podsumowując chodzi o to, aby nawiązad dialog z gminą 

Halinów w sprawie ewentualnej partycypacji w kosztach SKM. 

 

Pan                               tak, jest wola Burmistrza Halinowa rozpoczęcia dialogu.  

 

Burmistrz A. Śliwa czy to oznacza, że Halinów chciałby płacid, tylko Sulejówek nie występuje? 

Czy dobrze zrozumiałem? 

 

Pan                  nie, to trochę nadinterpretacja. To wyszło w dyskusji na temat otwarcia żłobka 

w Halinowie, gdzie stwierdziłem, że gdyby Halinów dokładał do SKM-ki to Sulejówek mógłby  

trochę zaoszczędzid na żłobek w Sulejówku.  

 

Radny J. Czarnocki cieszy mnie, że mieszkaniec wyszedł z taką inicjatywą, bo wiem jak 

chętnie gmina Halinów podchodziła do pewnych rozwiązao finansowych przy realizacji EKO-

Inwestycji. Cieszy to, że burmistrz Ciszkowski jest otwarty na dialog. My również zapraszamy 

do Sulejówka na rozmowy, również na kawę i chętnie widzimy partycypacje w kosztach SKM, 

miejmy nadzieję, że nie będzie to przysłowiowa złotówka. 

 

Radny T. Małkiewicz  czytałem na facebooku, że Halinów pozyskał dotację - środki na żłobek 

i mieszanki Sulejówka pytały dlaczego my się nie staraliśmy i nie pozyskaliśmy środków na 

ten cel.  Zdziwiłem się bardzo, bo wiceburmistrz Górniak napisał, że to jest wina radnych, bo 

nie złożyli takiego wniosku. Chyba kompetencje się wyraźnie panu wiceburmistrzowi 

pomyliły. 

 

Radny A. Lipka prosiłbym o sprecyzowanie wzajemnych relacji finansowych, czy jeżeli 

Burmistrz Ciszkowski się dołoży to my będziemy budowali żłobek, czy to o to chodzi? Bo 
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jeżeli chodzi o żłobek to od kilku lat są składane wnioski do burmistrza, mogę okazad taki 

dokument jako radny i jako Komisja Inwestycji, pod warunkiem, że będzie dofinansowanie, 

bo lata:  2018, 2019 i 2020 to lata ciężkie, jeżeli chodzi o finanse miasta, nawet przy 

dofinansowaniu trzeba mied środki własne na realizację tej inwestycji. 

 

Radny Z. Dąbrowski z moich spostrzeżeo wynika, ze żłobek będzie realizowany przy szkole. 

Wiem, bo często jeżdżę do Halinowa,  płacę tam podatki, bo mam tam posiadłości. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski mam trochę inne informacje, ale ze swojej  strony 

deklaruję, że pójdę i porozmawiam z Burmistrzem lub Przewodniczącym Rady Miasta 

Halinów w tej kwestii. 

 

Ad. 4 

Informacje Radnych  Powiatowych. 

 

Radni nie zadawali pytao. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w  sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania do opłat za 

kształcenie i doskonalenie nauczycieli w 2018 roku., (druk nr  422). 

 

Projekt uchwały omówił P. Owsianko Stanowisko ds. Oświaty. Zgodnie z przepisami organ 

prowadzący planuje w budżecie Miasta środki na doskonalenie w wysokości 1% 

planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenie. Ogólna kwota środków 

wyodrębnionych w budżecie miasta na rok 2018 wynosi 184 918,00 zł (dział: 801 „Oświata 

i Wychowanie” – rozdział 80146 „dokształcanie i doskonalenie nauczycieli”). Przygotowany 

projekt podziału środków na poszczególne placówki oświatowe w roku 2018 został 

uzgodniony z dyrektorami placówek oświatowych. Zaspokaja potrzeby szkół i przedszkoli 

w całości.     

Opinie komisji stałych 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu -  opinia pozytywna 

Komisja Finansów  - opinia pozytywna 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się”  podjęła uchwałę nr XLI/439/2018  w sprawie sposobu podziału środków na 

wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz określenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania do opłat za kształcenie i doskonalenie nauczycieli w 2018 roku. Uchwała 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  Obecnych 15 radnych. 

Ad. 6 
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Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Skwer Żołnierzy  Wyklętych terenowi 

położonemu  w Sulejówku u zbiegu Alei Piłsudskiego i ul. Idzikowskiego,  (druk nr 423). 

 

Projekt uchwały, który został przygotowany przez Komisję Środowiska i Zagospodarowania 

Przestrzennego  omówił Przewodniczący Komisji Środowiska i Zagospodarowania 

Przestrzennego J. Zielioski.  W uchwale  wnosi się 3 autopoprawki – pierwsza dotyczy 

powierzchni, w § 1 ust. 1 300 m2 zmienia się na 200 m2., druga dotyczy załącznika 

graficznego, skwer przesuwa się w kierunku zachodnim bliżej Al. Piłsudskiego zgodnie 

z rozdanym radnym nowym załącznikiem graficznym,  trzecia dotyczy uzasadnienia, gdzie 

słowo „Łupaszę” zastępuje się słowem „Łupaszkę”. 

 

Opinie komisji stałych 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu -  opinia pozytywna 

 

Radny A. Lesioski zapytał dlaczego lokalizacja skweru nie została jeszcze bardziej przesunięta 

w kierunku Al. Piłsudskiego? 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego J. Zielioski 

wyjaśnił,  że zadecydowały o tym względy techniczne (usytuowanie na rogu działki linii 

energetycznej 15 kW i skrzynki energetycznej o mocy 230kW)  oraz  względy 

bezpieczeostwa. Skwer powstaje dla naszych mieszkaoców, naszych uczniów. 

 

Radna M. Lubecka powiedziała, że wykonała kilka zdjęd rogu działki i może je udostępnid. 

Ze zdjęd wynika, że trudno byłoby tam coś umieścid.  Jadąc Al. Piłsudskiego od strony 

północnej upamiętnienie będzie widoczne. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 10 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 2  radnych „wstrzymało 

się”  3 osoby nie brały udziału w głosowaniu podjęła uchwałę nr XLI/440/2018  w sprawie 

nadania nazwy Skwer Żołnierzy  Wyklętych terenowi położonemu  w Sulejówku u zbiegu 

Alei Piłsudskiego i ul. Idzikowskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Obecnych 15 radnych. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zniesienia zakazów wznoszenia jakichkolwiek obiektów 

budowlanych oraz prowadzenia prac ziemnych w promieniu 15 m od pni drzew dla 

istniejących pomników przyrody – dwóch dębów szypułkowych  o nr 31 z rejestru 

gminnego, zlokalizowanych na działce ewidencyjnej nr 16 obręb 54, położonej 

w Sulejówku przy ul. Mariaoskiej,  (druk nr 424). 

 

Projekt uchwały omówił Burmistrz A. Śliwa. Uchwałę podejmujemy w celu ułatwienia 

prowadzenia inwestycji przez Zgromadzenie Księży Marianów, które planuje budowę drogi 
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przeciwpożarowej w sąsiedztwie istniejącego budynku Mariaoskiego Domu Rekolekcyjnego 

„Betlejem”, zaplanowanego do remontu i rozbudowy. Inwestycja będzie w pobliżu 

pomników przyrody i dlatego potrzebna jest uchwała rady. 

Opinie komisji stałych 

Komisja Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego -  opinia pozytywna 

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się”  podjęła uchwałę nr XLI/441/2018  w sprawie zniesienia zakazów wznoszenia 

jakichkolwiek obiektów budowlanych oraz prowadzenia prac ziemnych w promieniu 15 m 

od pni drzew dla istniejących pomników przyrody – dwóch dębów szypułkowych  o nr 31   

z rejestru gminnego, zlokalizowanych na działce ewidencyjnej nr 16 obręb 54, położonej 

w Sulejówku przy ul. Mariaoskiej. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   Obecnych 

15 radnych. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulejówek na 

lata 2018-2030, (druk nr 425). 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski zaproponował, aby łącznie omówid  projekty uchwał 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulejówek na lata 2018-2030, 

(druk nr 425) i w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Sulejówek na rok 2018, (druk 

nr  426), każdy projekt będzie głosowany osobno. 

 

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Miasta A. Bielawska. Dokonuje się zmian w planie 

wydatków budżetowych.  

 

Dz. 600 Transport i łącznośd  

zwiększamy dotację dla ZTM-u o kwotę 25 000,00 zł. związaną z obsługą komunikacyjną 

mieszkaoców naszego miasta.  Następne zwiększenie dotyczy zadania „Budowa chodnika w 

ulicy Czynu Społecznego i ulicy Kutrzeby”  kwota 1.000.000,00 zł – zwiększenie planu 

wydatków majątkowych w związku z planowanym ogłoszeniem postępowania 

przetargowego na to zadanie. Kolejne zwiększenie dotyczy zadania „Budowa ulicy Reja (odc. 

Poprzeczna-Reymonta)”  kwota 149.395,00 zł  – zwiększenie planu wydatków majątkowych 

w związku  z możliwością rozstrzygnięcia  postępowania przetargowego, następne zadanie  

„Budowa ulicy Nałkowskiej (odc. Konopnickiej-Kraszewskiego)” kwota 158.777,00 zł – 

zwiększenie planu wydatków majątkowych w związku z możliwością rozstrzygnięcia  

postępowania przetargowego.  

 

Dz. 750 Administracja publiczna 
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zwiększenie planu wydatków bieżących o kwotę 7 380,00 zł. z przeznaczeniem na działalnośd 

informacyjną, która miałaby ukazywad się w Tygodniku Lokalna.  

 

Dz. 801 Oświata i wychowanie   

 Wprowadzamy nowe zadanie inwestycyjne  „Zakupy inwestycyjne  – zakup patelni gazowo-

elektrycznej”  kwota 12.000,00 zł – zwiększenie planu wydatków majątkowych w związku 

z zakupem nowej patelni gazowo-elektrycznej do kuchni w Miejskim Przedszkolu Nr 1. 

 

Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska   

zwiększenie planu wydatków bieżących o kwotę 3 000,00 zł. w związku z planowanym 

zakupem czujników jakości powietrza w celu monitorowania jakości powietrza na terenie 

Miasta Sulejówek oraz zakupem 2 pieców typu „koza” w celu organizacji pokazów 

prawidłowego palenia w ramach edukacji ekologicznej mieszkaoców. 

 

Aby były możliwe te zmiany wprowadzamy wolne środki w kwocie 1 355 552,00 zł. Wszystkie 

te zmiany zostały wprowadzone do WPF-u. 

 

Opinie komisji stałych 

Komisja Finansów -  komisja wnosi o zmianę przeznaczenia środków w wysokości                 

7 380,00 zł. i przesuniecie tej kwoty z Dz. 750 Rozdz. 75075 § 4300 do Dz. 600 Rozdz.60016 § 

4300 – z przeznaczeniem na wykorytowanie i utwardzenie dróg. Opinia pozytywna po 

wprowadzeniu poprawki. 

 

Komisja Oświaty Kultury i Sportu – opinia pozytywna w zakresie Dz. 801 Oświata 

i Wychowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 10 radnych „za”, 2 radnych „przeciw”, 3  radnych „wstrzymało 

się” przyjęła wniosek o przesuniecie kwoty 7 380,00 zł.  z Dz. 750 Rozdz. 75075 § 4300 do 

Dz. 600 Rozdz.60016 § 4300 – z przeznaczeniem na wykorytowanie i utwardzenie dróg. 

Obecnych 15 radnych. 

 

Radny J. Czarnocki byłem jednym z wnioskodawców przesunięcia kwoty 7 380,00 zł.  

z Dz.750 Rozdz. 75075 § 4300 do Dz. 600 Rozdz.60016 § 4300, komisja się przychyliła. 

W budżecie na promocję jest zapisana kwota  294 000 zł. Środki są w budżecie, jest 

wydawana bezpłatna informacja przez urząd i dlatego wnioskowałem, aby tą kwotę 

przeznaczyd na wykorytowanie, tłuczniowanie  i utwardzenie dróg. 

 

Radny Z. Dąbrowski co będzie z gazetą? 7 380,00 zł.  to duża kwota. Martwię się gdzie nasi 

włodarze będą pisad. Ta gazeta była dużo lepsza, gdy Zalewski w niej pisał. 
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Radny J. Czarnocki  uważam, że  kwota 7 380,00 zł.  jest bardziej potrzebna gdzie indziej, bo 

w budżecie duża kwota jest przeznaczona na promocję, i mamy możliwośd przybliżania 

mieszkaocom informacji w inny sposób. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się” podjęła ze zmiana uchwałę nr XLI/442/2018  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Sulejówek na lata 2018-2030. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  Obecnych 15 radnych. 

 

 Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Sulejówek na rok 2018, 

(druk nr  426). 

 

Komisja Finansów  - Opinia pozytywna po wprowadzeniu poprawki. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się”  podjęła ze zmianą uchwałę nr XLI/443/2018  w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta Sulejówek na rok 2018. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  Obecnych 15 

radnych. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta A. Bielawska. Poinformowała, że zaciąga się 
kredyt długoterminowy w wysokości 4.213.400,00 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązao z tytułu emisji papierów wartościowych i spłatę kredytów i pożyczki. Kredyt 
będzie spłacany w latach 2021-2027. Środki na spłatę będą pochodziły z wpływów z podatku 
od nieruchomości. Zabezpieczeniem będzie weksel „In blanco” wraz z deklaracją wekslową. 
 

Rada Miasta w głosowaniu 14  radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało 

się” podjęła uchwałę nr LI/444/2018 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Obecnych 14  radnych.  

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały omówił Burmistrz A. Śliwa. Ta uchwała już na początku wzbudziła 

kontrowersje, mogę tylko przeprosid za to, że została ona przekazana do procedowania 

w  ostatniej chwili, ale czekaliśmy na opinię SANEPID-u, a nie chcieliśmy przekazywad 
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niekompletnych materiałów. Opinia przyszła, zdążyliśmy przedstawid projekt uchwały 

merytorycznej komisji, która zaopiniowała ją pozytywnie, dlatego też wnieśliśmy ten projekt 

uchwały pod obrady. Trochę zależy nam na czasie. Mamy luty, a obecna umowa na odbiór 

śmieci działa do kooca grudnia, jednak proces wyłaniania firmy jest długi i przewlekły, 

dlatego zależy nam na każdym miesiącu. Dostaliśmy dofinansowanie na budowę PSZOK-u, 

umowa jeszcze jest niepodpisana, ale otrzymaliśmy już pismo informujące, że otrzymamy 

dofinansowanie. Wymogi wniosku powodują, że musimy zmienid czas pracy PSZOK-u. 

Dotychczas PSZOK funkcjonował tylko w sobotę, teraz w związku z wnioskiem będzie musiał 

funkcjonowad przez 5 dni w tygodniu. Dalej będzie funkcjonował w sobotę, w innych 

godzinach, ale będzie to dłuższy czas odbioru i będą odbierane wszystkie śmieci jak 

dotychczas, w pozostałe 4 dni tygodnia przez 2 godziny  będą odbierane elektro-śmieci. My 

te elektro-śmieci będziemy sami odbierali, bo chcemy, aby firma zewnętrzna  nie zwiększała 

ceny za obsługę i jednocześnie  chcemy  zachowad wymogi wniosku unijnego, aby to 

dofinansowanie w wysokości 400 000 zł. dostad. Ta uchwała jest jedną z 4 uchwał 

potrzebnych do ogłoszenia przetargu na odbiór śmieci, dlatego pozwoliliśmy sobie tą 

uchwałę na tą sesję przedstawid. 

 

Opinie komisji stałych 

Komisja Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego – opinia pozytywna. Uchwała 
wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego, nie wcześniej niż z dniem 1 stycznia 2019 r. 
 

Rada Miasta w głosowaniu 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało 

się” podjęła uchwałę nr XLI/445/2018 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała stanowi 

załącznik nr 8  do protokołu.  Obecnych 15 radnych. 

 

Ad.  12 

Przyjęcie protokołu  z  XLVI  sesji Rady Miasta Sulejówek. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 10 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 5  radnych „wstrzymało 

się” przyjęła protokół  z  XLVI  sesji Rady Miasta Sulejówek . Obecnych 15 radnych. 

 

Ad. 13 

 Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy L i LI  sesją Rady Miasta. 

 

Radny J. Czarnocki poprosił burmistrza o przybliżenie spotkania w dniu 5 lutego 2018 r. na 

XXX Konwencie Wójtów i Burmistrzów Powiatu Mioskiego w Cegłowie. 
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Burmistrz A. Śliwa głównym gościem na konwencie była Wicemarszałek Województwa 

Mazowieckiego Janina Orzełowska i mówiła o możliwościach aplikowania o środki unijne 

z funduszy będących w gestii Marszałka. Powodem jej zaproszenia była uchwała konwentu 

ws podziału Mazowsza na 2 jednostki statystyczne UE tzw. NUTS-y II oraz wydzielenie 

Warszawy i okolicznych powiatów w tym Powiatu Mioskiego jako oddzielnej jednostki 

statystycznej  w nowej perspektywie unijnej. Zostało podjęte stanowisko popierające taki 

podział, ale jednocześnie wyrażający zaniepokojenie, żeby mniej rozwinięty Powiat Mioski 

nie był dyskryminowany w nowej perspektywie unijnej w stosunku do Warszawy i powiatów 

położonych na zachód od Warszawy. Sekretarz Mioska Mazowieckiego przedstawiła 

i omówiła zmiany w kodeksie wyborczym.   W dniu 6 lutego 2018 r.  odbyło się spotkanie 

z przedstawicielami Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Warszawie 

w sprawie przebiegu WOW. W spotkaniu uczestniczyły te same osoby, co uprzednio na 

spotkaniu w Białymstoku w RDOŚ (Regionalnej  Dyrekcji Ochrony Środowiska). Przedstawialiśmy 

swoje racje, aby wyczulid instytucje na zagrożenia i problemy, tak aby opinie i uzgodnienia 

były negatywne dla wariantu zielonego, a preferowały  wariant czerwony. Jak nam się to uda 

- zobaczymy, do kooca kwietnia RDOŚ  w Białymstoku ma wydad decyzję środowiskową po 

opinii SANEPID-u i uzgodnieniu z RZGW (Regionalnym Zarządem Gospodarki Wodnej). Byliśmy, 

przedstawiliśmy swoje racje i argumenty, wsparliśmy się wiedzą i racjami naukowymi profesor  

Łebkowskiej, uzupełniliśmy dokumenty. Jesteśmy dobrej myśli. 

 

Radny A. Lesioski zapytał o spotkanie z dyrekcją Szkoły Podstawowej nr 4 w sprawie budowy 

placu zabaw i siłowni zewnętrznej na terenie szkoły. Czy będzie to dostępne np. w weekendy 

dla mieszkaoców, czy tylko dla uczniów tej szkoły? 

 

Burmistrz A. Śliwa  spotkaliśmy się z p. Dianą Znój z dyrekcją szkoły, aby uzgodnid czy 

wpisywad szkołę do projektu do Ministerstwa Sportu, ustaliliśmy, że tak. Mamy nadzieje, że 

dostaniemy dofinansowanie, bo jest złożony wniosek. Gdyby udało się uzyskad 

dofinansowanie i zbudowad place i siłownie zewnętrzne w 5 lokalizacjach  to wszystkie 

byłyby dostępne dla mieszkaoców w czasie, gdy szkoła nie pracuje, zostałyby tak usytuowane 

przy szkołach, że wykonano by zewnętrzne wejścia nie ingerujące w teren szkoły.  Wniosek 

został złożony z lokalizacjami, mówiłem o tym na poprzedniej sesji, że mamy już 4 lokalizacje, 

po sesji pojechaliśmy do pani dyrektor i tą 5 lokalizację do wniosku dopisaliśmy.  

 

Radna H. Wysocka dziękuję bardzo, bo burmistrz już odpowiedział na pytania radnego 

J. Czarnockiego dot. 6 i 12 lutego 2018 r. 

 

Radny T. Małkiewicz zapytał o udział w programie  telewizyjnym „Wolne głosy” w TV 

Republika. Co było tematem i kto brał udział? 

 

Burmistrz A. Śliwa  byłem zaproszony do udziału w programie wraz p. Rafałem Kunachem 

z Fundacji Park Miniatur  Województwa Mazowieckiego i to było tematem tego programu.  
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Ad. 14 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radna A. Faluta zapytała o przebieg trasy autobusowej na Zorzy i Grabówce? Nie byłam na 

sobotnim spotkaniu, ale mieszkaocy poinformowali mnie, że nastąpiła zmiana koncepcji 

przebiegu trasy i główny tor przejazdu trasy to ma byd ul. Wrocławska, a nie ul. Warecka. 

Prosiłabym o wyjaśnienie i aby w danych jakie będziemy przekazywad do ZTM uwzględnid 

dłuższy o 300 m wariant przejazdu – czyli  ewentualny przebieg przez ul. Warecką po jej 

wybudowaniu. 

 

Burmistrz A. Śliwa  trasy są jeszcze nieustalone, wariant ul. Wrocławskiej i Wareckiej nie 

może byd na ten moment brany pod uwagę ze względu na to, że tych ulic jeszcze nie ma. 

Jeżeli udałoby się linie autobusowe od września uruchomid to autobus jechałby 

ul. Narutowicza, Poznaoską i Sienkiewicza, tam gdzie jest możliwośd zapętlenia po drogach 

asfaltowych. Jest to wariant pierwotny, nie docelowy. To jaki będzie wariant docelowy jest 

uzależnione od tempa budowy ulic. 

 

Radna A. Faluta chodzi o wskazanie długości tych tras do przetargu i o zabezpieczenie 

środków na najdłuższy wariant, tak aby ich nie zabrakło. 

 

Burmistrz A. Śliwa  takie prośby padały na spotkaniu. ZTM będzie przygotowywał 

postępowanie, będziemy też przekazywali uwagi, zawsze możliwe jest rozszerzenie, bo trasy 

zmieniają się i myślę, że to nie będzie przeszkodą. 

 

Radny A. Lipka miałem zapytania z 3 obszarów, pierwsze było z Zorzy, o czym przed chwilą 

mówiliśmy, drugie dotyczyło tego czy będzie wykorzystana ul. Kutrzeby jako trasa przejazdu 

autobusu po stronie południowej miasta  - po Żurawce, bo Żurawka jest pominięta, trzecie 

czy wyrobimy się z budową ul. Długiej – po północnej stronie miasta. 

 

Burmistrz A. Śliwa  po wybudowaniu ul. Kutrzeby powrócimy do tego wariantu, jest to jak 

najbardziej wariant docelowy, ale na pewno nie od 1 września, bo ulica nie zostanie 

zbudowana, to samo dotyczy ulicy Długiej.  Jeszcze nie możemy powiedzied kiedy dokładnie 

zostanie ta ulica zrealizowana, w wariancie przejściowym autobus będzie jechał ul. Armii 

Krajowej, skręcał w ul. Łukasioskiego i na skrzyżowaniu Łukasioskiego i Świętochowskiego 

przewidziana jest pętelka/nawrotka z wykorzystaniem parkingu przy domu komunalnym. 

Ten wariant tymczasowy został zaakceptowany, był objeżdżany z pracownikiem ZTM. ZTM 

nie widzi problemu, aby w okresie przejściowym tam tak te autobusy zawracały. 

 

Radny A. Lipka pierwszy wariant przewidywał koszty 155 000 zł, potem była korekta na 

135 000 zł., a ostatnia informacja mówi, że to będzie 166 000 zł. przy stawce 3,24 zł za 

1 wozo/km, a w tej chwili przetargi dochodzą nawet do 7 zł. i mam pytanie czy dołożymy?  
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Była kiedyś awantura, że komisja inwestycji ścięła z budżetu 40 000 zł, a tutaj mówimy 

o 140 000 zł. lub 240 000 zł., które trzeba będzie dołożyd. 

 

Burmistrz A. Śliwa nie wiem ile razy można ten sam temat wałkowad, odpowiadałem już na 

to pytanie na komisji, jeszcze raz powtórzę, że mamy określone zapisy w budżecie, a kwota 

pokaże się dopiero po przetargu. Nie wiem jaka to będzie kwota i czy środków wystarczy czy 

nie. Przetarg pokaże. 22 marca br. na sesję przygotujemy uchwałę w związku 

z wprowadzeniem pieniędzy do WPF na ogłoszenie przetargu na 4 miesiące tego roku  - 

mamy na to środki - i wprowadzimy jakieś środki na przygotowanie, utwardzenie zatok 

autobusowych tam gdzie będzie przystanek, a nie będzie chodnika. Te informacje 

przekażemy do ZTM, a ZTM na tej podstawie ogłosi przetarg. Od wyniku tego przetargu 

będziemy uzależniad dalsze działania – czy starczy pieniędzy?, czy dołożymy?, czy zgłosi się 

firma?, czy wyjdzie tak astronomiczna kwota, że zrezygnujemy? Przetarg pokaże. Nie wiemy 

jakie kwoty wyjdą z przetargu, bo wszystkie kwoty w budżecie to pewnego rodzaju kalkulacje, 

a dopiero przetarg pokaże jakie środki będą potrzebne na uruchomienie linii autobusowych. 

 

Radny A. Lipka chodzi o to, że na komisji nie ma całego składu rady, a ja pewne informacje 

chcę upublicznid i dlatego pytam. Następna rzecz, o której burmistrz wspominał na komisji to 

przetargi na budowę ścieżek rowerowych. 

 

Burmistrz A. Śliwa  przetarg został dzisiaj podpisany i ogłoszony i po 16 dniach będzie 

otwarcie, wtedy będziemy wiedzieli ile firm się zgłosi i za jakie pieniądze. Od tego otwarcia 

będziemy uzależniali dalsze działania.  

 

Radny A. Lipka  kiedy ogłaszamy przetarg na sprzedaż Błoni? 

 

Burmistrz A. Śliwa  jest wywieszona informacja, która musi wisied 40 dni, po tym czasie 

ogłosimy przetarg. 

 

Radny J. Czarnocki mam kilka pytao. Jedno dotyczy autobusu, chodzi o informację dla 

mieszkaoców, bo częśd mieszkaoców liczy, że będzie to linia dowożąca do Warszawy – np. 

ul. Grochowska lub do Woli Grzybowskiej. Bardzo proszę o zawarcie takiej informacji, że 

będzie to linia wewnętrzna po mieście. 

 

Burmistrz A. Śliwa  nie ma takiej informacji w ulotce, bo na razie nie mamy jeszcze pewnych 

przebiegów tras. Nie piszemy o czymś, co na razie nie jest przesądzone. 

 

Radny J. Czarnocki odwodnienie muzeum ma przebiegad ulicą bp. Krasickiego do 

ul. Sobieskiego, ma je wybudowad do kooca maja firma PORR. Jako interpelacja – proszę 

o sprawdzenie na jakim etapie są prace, czy są pozwolenia. Kolejna interpelacja – dot. 

odwodnienia Al. Piłsudskiego od Sobieskiego do Harcerskiej, które nie zostało zrealizowane 
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w ubiegłym roku, bo firma nie wywiązała się i umowa została rozwiązana. Kiedy to 

odwodnienie zostanie wykonane? Mieszkaocy ul. Kwiatowej niepokoją się, bo tam nie ma 

odejścia i przy większych opadach woda wpływa na kilka nieruchomości. Prośba 

o harmonogram, jak będzie wyglądało zbudowanie tego odwodnienia? Kolejna interpelacja 

dotyczy wiceburmistrza, złożyłem w styczniu  interpelację na ręce Przewodniczącego Rady 

Miasta dot. korespondencji elektronicznej pomiędzy fundacją „miniatury”, Marszałkiem 

Struzikiem. Minęło 30 dni, proszę o dochowywanie terminów, bo na niektóre zapytania i 

interpelacje nim pytanie zostanie zadane już jest udzielana odpowiedź. Mówię to 

humorystycznie. Na tą interpelację nie ma odpowiedzi. Proszę o odpowiedź na piśmie, bo to 

była pisemna interpelacja złożona po sesji styczniowej.  

 

Burmistrz A. Śliwa  jeżeli ta odpowiedź nie została jeszcze udzielona to przepraszam, 

postaramy się, aby odpowiedź  została udzielona w najbliższym tygodniu. Jeżeli chodzi 

o odwodnienie to mamy podpisane porozumienie do kooca maja, będziemy monitowali. 

Zostało wysłane pismo do muzeum, aby przypomnied się z tą inwestycją, zobaczymy jakie 

prace papierowe zostały poczynione. Jest pewien problem z niewykonaniem odwodnienia 

w Al. Piłsudskiego, w tym roku chcemy prace zaplanowane w 2017 i niewykonane -w tym ten 

fragment, o który radny pyta -  oraz zaplanowane w 2018 r. ująd we wniosku do NFOŚiGW na 

tzw. małą retencję. Liczymy, że otrzymamy dofinansowanie i jak najszybciej to wykonamy, bo 

wiemy że to ważne z wielu względów.   

 

Radny J. Zielioski powiedział, że ma dwa pytania do p. Diany Znój. Pierwsze dot. spotkania 

z mieszkaocami ul. Andersa, na którym dyskutowano na temat odwodnienia skrzyżowania 

i połączenia go z istniejącym odwodnieniem. Czy jest już taka koncepcja, bo mieszkaocy 

chcieliby się spotkad ponownie i dowiedzied się jak to będzie zaprojektowane i wybudowane. 

 

Kierownik Referatu Planowania i Realizacji Projektów D. Znój już została zlecona 

dokumentacja projektowa, będzie projektował M. Bieokowski. Koncepcji jeszcze nie mam, 

myślę, że spłynie w przeciągu 2 tygodni, wtedy możemy się spotkad z projektantem 

i  rozmawiad nt. odwodnienia ul. Andersa. 

 

Radny J. Zielioski zapytał o zatoczkę autobusową w Al. Piłsudskiego, około 2 tygodnie temu 

zgłosiła się na dyżur radnego mieszkanka ws. zatoczki autobusowej, przejścia dla pieszych 

i przystanku autobusowego – czy to ruszy? 

 

Kierownik Referatu Planowania i Realizacji Projektów D. Znój odnośnie autobusów to nie 

wypowiem się, bo sama nie wiem, natomiast odnośnie oznakowania poziomego i pionowego 

to należy ono do MZDW i MZDW ma ogłosid przetarg i jak będzie wyłoniony wykonawca to 

ma to wykonad na wiosnę.  
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Radny A. Lesioski w poniedziałek na posiedzeniu Komisji Finansów rozmawialiśmy 

o możliwym korytowaniu ulic:  Tetmajera i Jagiellooskiej, miał pan sprawdzid możliwośd 

wykonania pod względem odwodnieniowym.  Czy już zostało to sprawdzone, jeżeli tak to 

proszę o stanowisko, jeżeli nie to kiedy mogę się tego spodziewad? Druga kwestia - na 

poprzedniej sesji pytałem o samochody dostawcze parkujące na parkingu przy urzędzie, 

pytał też o to mieszkaniec, co zostało zrobione w tej kwestii? 

 

Burmistrz A. Śliwa  nie mamy jeszcze informacji na temat możliwości odwodnieniowych ulic:  

Tetmajera i Jagiellooskiej. Myślę, że w ciągu najbliższych 2 tygodni referat sprawdzi spadki i 

możliwości wpięcia. Jeżeli chodzi o parkujące samochody na parkingu to nie mamy pomysłu, 

aby tego zakazywad na dużym, przestronnym parkingu. Zdajemy sobie sprawę, że takie 

samochody będą byd może  blokowały pas jezdni w innym miejscu. 

 

Radny A. Lesioski  mieszkaniec wspominał, że jeżeli ktoś prowadzi działalnośd 

komunikacyjną to powinien mied własny parking, a nie widad, żeby z takiego parkingu 

korzystał. 

 

Radna H. Wysocka czy został ogłoszony przetarg na równanie ulic gruntowych, bo były ulice, 

których nie udało się w roku ubiegłym wyrównad. 

 

Burmistrz A. Śliwa  liczymy na to, że po ustaniu zimy rozpoczniemy równanie, dziś było 

otwarcie przetargu, zgłosiła się jedna firma, ale kwota zaproponowana przewyższa środki 

zarezerwowane w budżecie o 120 000 zł. Nosimy się z zamiarem uzupełnienia. 

Zarezerwowaliśmy 500 000 zł. Wstępnie nosimy się z zamiarem, aby środki uzupełnid 

i przetarg rozstrzygad.  

 

Radny  A. Lipka czy w okolicach ul. Grabioskiej są składowane materiały, betony do 

pokruszenia. Miałem 2 telefony w tej sprawie. Jest jakieś zaniepokojenie, że w tamtym 

terenie powstanie obszar przemysłowy. Proszę o informację, to nowa dla mnie rzecz. 

 

Burmistrz A. Śliwa  pewnie chodzi o ul. Konopnickiej i o odcinek pomiędzy ul. Konopnickiej 

a torami kolejowymi, gdzie przygotowujemy plan zagospodarowania przestrzennego. Tam 

w pasie pod siecią wysokiego napięcia przewiduje się strefę, gdzie będzie można prowadzid 

usługi w postaci składów. Takie zapisy były w poprzednim( z 2010 r.) i są w obecnym studium. 

Sąsiednia gmina zwróciła teraz uwagę, przy projekcie planu, że tam składy nie powinny się  

znajdowad. Te zapisy są na wniosek mieszkaoców Sulejówka, którzy mają działki pod siecią 

wysokiego napięcia i siłą rzeczy nie może byd to teren budowlany mimo, że w planie z 2008 r. 

były to tereny budowlane. Już studium z 2010 r. takie usługi przewidywało. Dziś w referacie 

była jedna z pao i o tym mówiła. Plan zostanie wyłożony około kwietnia/maja, będzie można 

składad wnioski, które będą rozpatrywane. W pewnym momencie to do paostwa trafi. 

W okolicy, poza planem, tam znajduje się już składowisko gruzu i jest mylnie interpretowane, 
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że jeszcze plan nie został uchwalony, a już usługi powstają. Od 3 dni koło tego tematu zrobiło 

się poruszenie. 

 

Radny J. Czarnocki żółty piach z Błoni zginął, ale zostały jeszcze 2 olbrzymie hałdy, ale już nie 

żółtego piachu, na naszej działce, która przylega do działki gdzie budują się bloki. Prosiłbym 

o sprawdzenie do kogo te hałdy należą i sprzątnięcie. Czy ktoś sprawdził jak wygląda ulica 

Mariaoska po przewożeniu piachu wielotonowymi samochodami, czy nie zostały załamane 

pobocza? Podejrzewam, że mogły zostad częściowo uszkodzone. 

 

Radny T. Małkiewicz czy pan podziela zdanie swojego zastępcy, który wyraził je na  

facebook-u, że radni próbowali wejśd w kompetencje burmistrza przy okazji umowy 

dzierżawy z fundacją, chyba chodzi o Fundację Park Miniatur. Czy pan podziela to zdanie? 

 

Burmistrz A. Śliwa  już wielokrotnie się wypowiadałem, że jeżeli chodzi o kwestię ustalania 

albo warunkowania podejmowania uchwały o możliwości wydzierżawienia przygotowaniem 

wcześniejszej umowy z firmą, jest to pewnego rodzaju przekroczeniem kompetencji rady 

miasta, ponieważ przygotowanie i podpisanie umowy leży w kompetencji burmistrza, 

a paostwo wielokrotnie na komisjach akcentowaliście, że powinno to byd w pakiecie, to 

w tym  przypadku tak, ale ja mówiłem też wielokrotnie, że po podjęciu uchwały taką umowę 

z firmą paostwu przekażę i bez paostwa akceptacji jej nie podpiszę. Deklarowałem, że swoje 

kompetencje częściowo z paostwem skonsultuję. Wszelkiego rodzaju formy uzależniania 

podjęcia uchwał od pokazywania aktów wykonawczych są wchodzeniem w kompetencje 

władzy wykonawczej, w tym  przypadku burmistrza. 

 

Radny T. Małkiewicz mnie wydawało się, że od początku to pan deklarował, że przedstawi 

umowę radnym czy komisjom, nie przypominam sobie, abyśmy jako radni wymuszali na 

panu, że ma pan taką umowę okazywad, a teraz jest to przedstawiane zupełnie odwrotnie. 

 

Burmistrz A. Śliwa ja o żadnym wymuszaniu nie mówiłem. Ja cały czas powtarzam, że jeżeli 

paostwo podjęlibyście uchwałę o wydzierżawieniu, to przed podpisaniem skonsultowałbym 

z paostwem umowę. Jeżeli pan pyta teoretycznie czy widziałem elementy wchodzenia 

w moje kompetencje, to w czasie dyskusji na komisjach, kiedy paostwo mówiliście, że nie 

przegłosujecie uchwały o wydzierżawieniu, jeżeli nie zobaczycie umowy albo zapisów umowy 

to jest to automatycznie wchodzenie w kompetencje, bo uchwała o wydzierżawieniu to 

kompetencja rady, a podpisanie umowy to kompetencja burmistrza. To teoretycznie nie 

powinno byd ze sobą związane, a warunkując te dwa elementy, jest to automatycznie 

wchodzenie w kompetencje burmistrza. 

 

Radna A. Faluta jeżeli dochodzi do przedstawienia projektu uchwały o dzierżawie 

bezprzetargowej, kiedy nie ma elementu konkurencji startujących w przetargu na zawarcie 

umowy dzierżawy, to immamentną częścią zgody rady na wydzierżawienie w trybie 
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bezprzetargowym jest rozważenie celu tej dzierżawy i podmiotu, który stara się o taką 

dzierżawę. Tutaj rada rozważając argumentacje „za” lub „przeciw” głównie brała pod uwagę 

podmiot, któremu ma byd wydzierżawiony teren i cel. Szczegółowe warunki umowy 

dzierżawy oczywiście leżą w kompetencji burmistrza, ale ja nie wyobrażam sobie sytuacji, 

w której tryb bezprzetargowy odbywa się bez rozważenia przez radę przeznaczenia na jaki 

cel taki grunt ma byd wydzierżawiony i wiarygodności inwestycyjnej podmiotu. 

 

Burmistrz A. Śliwa  zgoda, ja też tak uważam, że jeżeli rada podejmuje decyzje to  cel 

i podmiot powinny byd znane. To było znane. Na komisjach były wielokrotnie głosy 

niektórych radnych, że nie przegłosują uchwały, jeżeli nie zobaczą umowy i nie będą mieli na 

nią wpływu. Tego typu głosy są wchodzeniem w kompetencje burmistrza. 

 

Radny J. Czarnocki wiceburmistrz dużo pisze na facebook-u, jeżeli oddajemy bezprzetargowo 

to ja muszę znad pewien zarys. Rolą rady jest podjecie uchwały i na tym się ta rola kooczy, to 

pana dobra wola, że pan skonsultuje z radnymi i potem jest tak, że rada dała zgodę i pan 

wykonuje. Tu jest to rozgraniczenie, tylko ja chciałbym wiedzied co pan będzie wykonywał 

i jak to będzie skutkowało dla miasta. 

 

Burmistrz A. Śliwa  nie wiem czemu ta teoretyczna dyskusja ma służyd. Rozumiem, że te 

zastrzeżenia są do ustawodawcy. Ustawa dzieli kompetencje burmistrza i rady. Rozumiem, że 

panu się to nie podoba, bo pan chciałby na etapie podejmowania uchwały decydowad już 

o treści umowy. Ja to rozumiem, bo każdy by chciał mied większą pewnośd jak głosuje, ale te 

zastrzeżenia to nie do mnie, tylko do ustawodawcy. 

 

Ad. 15 

 Wolne wnioski, oświadczenia i informacje różne. 

 

Radny M. Eliasz  w najbliższą sobotę straż miejska będzie organizowała pokaz poprawnego 

palenia w piecach węglowych u mnie na podwórku, zapraszam na kawę, herbatę i kiełbaskę 

z grilla  - ul Miodowa 25 godz. 11.   

 

Burmistrz A. Śliwa  chciałbym paostwa zaprosid na: 38 spotkanie w cyklu „Porozmawiajmy 

o…” w dniu  27 lutego  o godz. 18.00 w SP 3 oraz na 39 spotkanie w cyklu „Porozmawiajmy 

o…” 28 lutego o godz. 18.00 w LO,  4 marca – Miejski Dom Kultury (MDK) organizuje  Bieg 

Tropem Wilczym, 11 marca – Dzieo Kobiet też organizuje MDK, 18 marca – Imieniny 

Marszałka.  

 

Radna M. Lubecka 25 lutego w OSP koncert oratoryjny. 

 

Radny J. Zielioski poprosił o uporządkowanie i oznaczenie Skweru Żołnierzy Wyklętych do 

4 marca br. 
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Przewodniczący Rady D. Dąbrowski podziękował radnym i Komisji Środowiska 

i Zagospodarowania Przestrzennego oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które 

zaangażowały się najbardziej  w powstanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

Skwer Żołnierzy Wyklętych. Podziękował również radnym, którzy może nie do kooca się 

zgadzali, ale to przyjęli, tak jak przyjęli, złożył wszystkim radnym obecnym na tej sali 

podziękowania. 

 

Radna M. Lubecka powinniśmy również podziękowad Stowarzyszeniu Lepszy Sulejówek, bo 

to od nich wypłynął pomysł nadania nazwy Skwer Żołnierzy Wyklętych. Chciałabym zapytad 

o prace nad zmianą okręgów, czy będzie jakieś spotkanie w tej sprawie, bo, z tego co 

powiedziała pani sekretarz, powinno to byd gotowe do 2 kwietnia i ten temat musi stanąd na 

następnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski  oczywiście dziękuję  Stowarzyszeniu Lepszy Sulejówek, 

które wywołało temat  niełatwy do przepracowania przez radę. Jeszcze raz  serdecznie 

dziękuję, dziękuję też  radnym za wypracowanie wersji możliwej dla wszystkich do 

zaakceptowania. Odnośnie zmiany granic okręgów to jest jeszcze czas na zgłaszanie sugestii, 

aby skorygowad propozycję sięgającą 2012 r. Prace są zaawansowane, częśd radnych uwagi 

już przedstawiła. 

 

Sekretarz H. Stefaniuk jak już przewodniczący powiedział, burmistrz na ostatniej sesji 

przedstawił paostwu wyjściowy materiał z 2012 r., wówczas ta uchwała nie została przyjęta. 

Chcemy na tym projekcie z 2012 r. pracowad i przesuwamy granice o kilka ulic czy o ulicę, 

aby osiągnąd najważniejszy cel, aby norma przedstawicielska bliska była 1,0 i żeby nie było 

takich rozbieżności jak w tej chwili, że najmniejszy okręg liczy niecałe 800 osób, a największy 

ponad 1900 osób. Przyjmujemy paostwa sugestie i poprawiamy cały czas. W przyszłym 

tygodniu przekażemy paostwu zaktualizowany projekt, który będzie mógł byd jeszcze  

zmieniany. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski  proszę o składanie uwag, spostrzeżeo i sugestii. 

 

Radny T. Małkiewicz dzisiaj widziałem projekt i to nie prawda, że granice okręgu przesuwa 

się o kilka ulic czy o ulicę, mój okręg jeden z większych ponad 1000 mieszkaoców zniknął. 

  

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski  nie chcę nikomu dodawad czy ujmowad, niech to będzie 

wynikiem rzeczowej, spokojnej i merytorycznej dyskusji. Po północnej stronie mamy 

9 okręgów, a po południowej 6, ponadto jest duża dysproporcja pomiędzy najmniejszym 

i największym okręgiem, co nierównomiernie rozkłada pracę dla radnych, chod oczywiście 

radni we wszystkich okręgach nie szczędzą wysiłku i zaangażowania. Wskaźniki zostały 

przekroczone i musimy to zmienid, dobrze by było, aby okręgi miały zbliżoną liczbę 
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mieszkaoców i tak pani sekretarz stara się to nakreślid, dlatego proszę o uwagi 

i spostrzeżenia. Jeden okręg jest przekroczony, ale jeżeli zmienimy tylko ten jeden to za jakiś 

czas w następnej kadencji byd może trzeba będzie do tego powracad. Uważam, że należy do 

tego podejśd globalnie, całościowo, tak aby okręgi miały zbliżoną, podobną liczbę 

mieszkaoców. 

 

Radny T. Małkiewicz przecież to będzie na 5 najbliższych lat, bo liczba mieszkaoców 

w Sulejówku na pewno przekroczy 20 000 i wtedy będzie 19 radnych i wybory 

proporcjonalne. 

 

 Przewodniczący Rady D. Dąbrowski  kiedy dobiega kooca kadencja zawsze mamy taką 

perspektywę, może byd różnie, ale na tą chwilę zróbmy wszystko, aby liczba mieszkaoców 

w okręgach była podobna. 

 

Sekretarz H. Stefaniuk sprawdzałam liczbę mieszkaoców również wtedy kiedy w 2006 roku 

były dokonywane zmiany w okręgach i obwodach i do 2017 roku przybyło 1000 mieszkaoców 

wpisanych do rejestru wyborców. Za likwidacją okręgu po stronie północnej, gdzie jest 

obecnie 9 okręgów, przemawia to, że po stronie południowej torów jest o 1600 mniej 

mieszkaoców niż po stronie północnej i dlatego zasadne jest, aby po południowej stronie 

utworzyd jeden okręg kosztem części północnej. 

 

Radna M. Lubecka  mówią paostwo, że jest więcej pracy dla radnego, gdy okręg jest duży, 

ale nie o to tylko chodzi, chodzi również o to, że siła głosu mieszkaoca w moim okręgu, gdzie 

jest 1924 mieszkaoców zarejestrowanych jest dużo mniejsza niż w okręgu, gdzie tych 

mieszkaoców jest dużo mniej. Trzeba to wyrównad i warto zrobid dodatkowy okręg po 

stronie południowej. Jeżeli liczba okręgów nie może byd większa niż 15 to nie ma innego 

wyjścia niż zlikwidowad jeden okręg na północy i stworzyd 1 okręg po południowej stronie. 

 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad  LI  sesji. 

 

1. Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  o godz. 20.15 zamknął obrady   

LI sesji Rady Miasta Sulejówek. Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nagraniu  z  LI sesji 

Rady Miasta dostępnym do odsłuchania w Biurze Rady.  

2.  

Protokół sporządziła:                                                                             Obradom przewodniczył: 

 

 


